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Úttörıcsapatunk 2008-ban is a törvényes keretek között, alapszabályának 
betartásával mőködött. 
Tevékenységünk jelentıs részét a csapatvezetıség és az ifiklub által tervezett 
csapatprogram alkotta. 
 
A 2008-as programokról: 
   Január elején került sor a már hagyományos közgyőlésre, ahol csapatvezetınk 
értékelte a 2007-es év programjait, az elvégzett munkát, Révész György pedig a 
pénzügyi beszámolót terjesztette elı. Mindezeket a közgyőlés elfogadta. 
Ismertettük a 2008-as terveinket, a csapat éves programját is. A komoly munka 
után játék kezdıdött, no meg az elmaradhatatlan kakaó és vajas kalács 
elfogyasztása. 
  Január utolsó hétvégéjén került megrendezésre a Hatalmas havas hajcihı a 
szokásos helyszínen sok szánkózni vágyó (kb. 35 fı) gyerek és ifi részvételével. 
A hó éppen az utolsó futamig, a párosok versenyéig volt használható. (Lehet, hogy 
a szánkón idáig szállított forró tea olvasztotta el?) 
   Februárban az iskolában volt a farsangi bál, ahol a megszokottnál kevesebben 
voltunk, kevesebb jelmezes vonult fel. (Vajon miért???) 
 A közönség hiányolta az ifiklub szereplését. (Reméljük erre ebben az évben sor 
kerül.) Teaházzal, közös játékkal gazdagítottuk a délután programját, sikeresen. A 
Digitális csapat c. DVD-t,- mely csapatunk életének elmúlt kb.40(?) évét mutatja 
be-  filmvetítés, közös anekdotázás keretében tekinthették meg az érdeklıdık. A 
DVD anyagát Révész György állította össze hosszú hónapok munkája során.                     
Az 1848/49-es forradalom és szabadságharc 160. évfordulóját vetélkedıvel, 
koszorúzással és tábortőzzel ünnepeltük. A vetélkedın játékos formában idéztük 
fel márc. 15-e fontos eseményeit. E program felelısei Boros Barbara és Révész 
György voltak, köszönjük munkájukat. Az ünnepélyes tábortőznél 48-as dalok és 
népdalok éneklésével emlékeztünk meg 1848 hıseirıl. Szerencsére a szokottnál 
többen voltunk. 
   Április 12-én volt hagyományos autóbusz-kirándulásunk. Az úticél Kecskemét és 
Jakabszállas volt. Kecskeméten a Szórakaténusz Játékmúzeumban az elmúlt korok 
játékait csodálhattuk meg és a város nevezetességeit. Jakabszálláson a repülıtéren 
kisrepülıgépeket, helikoptert láttunk, volt amit ki is próbálhattunk. Meglepı, de 
még egy fantasztikus istállóban is voltunk a repülıtéren. Sajnos az idıjárás kissé 
esıs volt, de ez sem szegte kedvünket.(Szerencsére volt kézszárító a cukrászda 
mosdójában. )  
   A Föld napja alkalmából kiírt rajzpályázaton ebben az évben is sokan részt vettek, 
rajzaik beborították az iskola falát. Köszönjük Csikesz Katalin tanárnı segítı 
közremőködését. 



   Máj. 1-jén, a majálison a két hatalmas bogrács paprikás krumpli majdnem 
kevésnek bizonyult az 50-60 éhes száj számára. A délelıtti focizást, kiütıcskézést, 
gátépítést ebéd után az elmaradhatatlan számháború követte több fordulóban. 
(Majd a kullancsok kiszedése. „Kullancsgyőjtésben” az 1. helyet Vitéz Marci 
szerezte meg.) 
   Április és május hónapokban került sor az úttörı-jelöltek Dózsa-próbára való 
felkészítésére. Turcsán Krisztina, Boros Barbara és Dienes Szilvia jó munkát 
végzett, mert minden résztvevı teljesítette a Dózsa-próbát. 
   Május utolsó péntekjén volt az úttörı és kisdobos-avatás, ahol csapatunk új tagjai 
tettek fogadalmat, és az avatószülık felkötötték nekik a kék és piros nyakkendıt. 
Közös körjátékozás, éneklés, majd elemlámpás számháború tette emlékezetessé ezt 
a napot, no meg a 168 óra c. hetilap munkatársai, akik szintén jelen voltak ezen a 
rendezvényen, és egy többoldalas, fényképekkel illusztrált cikket jelentettek meg 
idei avatásunkról egyik júliusi lapszámukban. 
Az avatás másnapján gyereknapra várták az ifik, segítık a község minden 
gyermekét. Jöttek is szép számmal, és egész délelıtt győjtögették a zsetonokat a 
tortaevés, lisztfújás, lufiborotválás, zsákbafutás, twisterezés, diótörés stb. során, 
hogy ebéd után játékra válthassák. Az ebéd alapanyagait Szegedi József biztosította, 
lelkes szülık fızték, a desszert (jégkrém) pedig a Szülıi Munkaközösség 
jóvoltából került asztalunkra. Köszönjük nekik. A nap végén tehát minden gyerek 
teli hassal, játékokkal, meg a bohócoktól kapott lufi-virággal, lufi-kutyával térhetett 
haza.  
   Július 19-27. között volt nyári táborunk Gyomaendrıdön. (A SANYÁNÁL!) A 
tábor témája a magyar mondavilág volt. Felejthetetlen 9 napot töltött itt együtt a 
tábor 67 lakója. Hiszen ki ne emlékeznék az olimpia lovaspólójára, a 
bátorságpróbára a szalmabálák között, a vetélkedıkre, az éjszakai ügyeletre, a 
nyitó és záró tábortőz hangulatára, a túzokrezervátumra, a hatalmas fürdésekre…. 
stb. Hosszan sorolhatnánk az eseményeket. Nagyon jó volt együtt! Mindenki 
megtapasztalhatta a közösséghez- tartozás élményét, ha máshol nem, saját csapatán 
belül. Felfedeztük együtt ennek az országrésznek a szépségeit, kulturális és 
történelmi nevezetességeit. Köszönjük Révész György táborvezetı és minden részt 
vevı ifivezetı munkáját. 
Ebben az évben a tábor ideje alatt ifiképzést is terveztünk, de ez az érdeklıdık 
csekély száma miatt nem valósult meg. Reméljük, a jelentıs elıkészítı munka az 
idén megtérül, és sikerül ezt az elképzelésünket megvalósítani.  
   Nem tudni mi okból, de mégis kevesen győltünk össze, hogy nyári élményeinket 
újra felidézzük együtt a tábori találkozón, szeptember elején.  
   A szeptember végén megrendezett járırversenyen viszont már sokan voltunk. Az 
állomások feladatainak teljesítése után hatalmas számháború következett az ifik és 
a gyerekek között. (Persze az ifik nyertek!) Vendégeink is voltak: Terényi Antal  és 
segítıje jött el ismét hozzánk, hogy a légpuskalövészet rejtelmeibe beavasson. 
   Október közepén 8 csapat részvételével rendeztük meg a Süssünk-fızzünk 
korszerően, egészségesen! versenyünket. Az idén mexikói ételeket kellett készíteni. 



Bizony nem volt könnyő dolga a zsőrinek az értékeléskor, mert az ízek és a terített 
asztalok láttán valóban Mexikóban érezhette magát.  
   November elején a kaszinóban egy vidám játék-délelıttöt tölthetett együtt kicsi 
és nagy, majd a megszerzett zsetonokat ajándékra lehetet váltani. Persze a közös 
tízórai sem maradhatott el kakaóval, kaláccsal. 
   Az ıszi ruhagyőjtésre ismét zsákszámra érkeztek a felajánlások. A megszólított 
családok közül sokan eljöttek és kedvükre válogattak. A megmaradt 
felajánlásokból a Nyugdíjas Klubnak is jutott, és még így is több zsáknyi ruhát 
juttattunk el a Máltai Szeretetszolgálatnak.  
   Az idei Ki mit tud? -on jóval kevesebb produkció volt, mint ahogy azt az elmúlt 
években megszoktuk. A résztvevık száma azonban nem csökkent jelentısen. Ez 
azzal magyarázható, hogy több nagy létszámú csoport is vállalta a megmérettetést. 
Szeretnénk, ha még többen készülnének, s mutatnák meg, hogy mire is képesek a  
színpadon. A Ki mit tud? díjazottjai december elején jutalomkiránduláson vehettek 
részt Budapesten, a Papp László Sportarénában megrendezett Lovas Világkupán.  
December elején ismét eljött a Mikulás az iskolába és kiosztotta ajándékait az alsó  
és felsı tagozatosoknak. az ajándékozás elıkészítésében csapatunk a 
diákönkormányzattal és a Szülıi Munkaközösséggel  együttmőködve vett részt. 
 
 
 
A 2008-as évben a csapatvezetıség és az ifiklub által szervezett programok 
általában sikeresek és népszerőek voltak. 
Célkitőzésünk volt erre az évre, hogy újabb közösségeket hozzunk létre. Ebben 
nem voltunk sikeresek. Továbbra is jól mőködött a 3. osztályosok (már 4.) 
közössége- a Mókus ırs- Lenkovics Szabina vezetésével, és a Táncos lábú úttörık 
közössége Tóth Ferenc, Juhász Mónika, Dienes Szilvia vezetésével. İk az idei 
évben is színpadra léptek a Ki mit tud?-on, sıt egy bemutatót is tartottak. Alakult 
egy újabb közösség is (nevük?) Szloboda András vezetésével, de néhány alkalom 
után ık az érdeklıdés és a technikai feltételek hiánya miatt nem folytatták 
munkájukat. Ebben a tevékenységben még fejlıdnünk kell! (közösség-alakítás) 
Az úttörıcsapat legrégebbi közössége az ifiklub. Az ifik azok, akik aktív 
munkájukkal nagyban hozzájárulnak a különbözı rendezvények sikeréhez, 
nélkülük lehetetlen lenne a programok megvalósítása. Munkájukat ifiképzéssel 
szeretnénk hatékonyabbá tenni, bár ez az elmúlt nyáron nem sikerült a hosszas 
elıkészítés ellenére sem. 
Jó a kapcsolatunk az általános iskolával, (szükség esetén helyet adnak 
rendezvényeink lebonyolításához) a diákönkormányzattal (pl. Mikulás 
megrendezése) és a Szülıi Munkaközösséggel (anyagilag támogatják az 
úttörıcsapatot a farsang, a gyereknap, a csapattábor alkalmával).  
A csapatvezetıség és a gyerekek között a kapcsolattartó az elmúlt tanévben Mátyás 
Anita, Ducsai Balázs és Furucz Dorottya voltak, most pedig Ordasi Nadin. 
Köszönjük munkájukat, nagyon fontos feladatot végeznek. 



 
A modern kor követelményeinek megfelelıen 2008-ban megújult csapatunk 
honlapja is. Köszönjük ezt Kiss Tamásnak. 
Ahogy már korábban elhangzott, elkészült csapatunk életét bemutató DVD Révész 
György kitartó munkájának eredményeként.  
A csapat tevékenységét 9 fıs vezetıség tervezi és 
szervezi……………………………………………………… 
Adójuk 1%-át sokan ajánlották fel a csapatunk számára, összesen:………..Ft-tal 
támogatták úttörıcsapatunkat. 
Pályázat:  segítséget kérek Révész Györgytıl 
 
Összegzésként elmondhatjuk, hogy sikeres évet zártunk. 
Ebben csapatunk tagjain kívül fontos szerepük van mindazoknak, akik önzetlenül 
segítették munkánkat: felnıtteknek, gyerekeknek, pártolóknak, pedagógusoknak, 
szülıknek, mindazoknak, akik segítették munkánkat. 
 
 
 
 
Gomba, 2009. jan. 11. 
 
 
 
 
    
  
 
       
 
    
      
     
      
 


